

CST Badminton - Career Opportunity

CST Badminton
3529 av Atwater, Montreal, QC, H3H 1Y2

Position: Competitive Badminton Coach (NOC 53201)

Vacancies: 3

Status: Full-Time, Permanent

Hours: 30 to 40 hours per week

Wage: \$38.00 per hour

Benefits: 4% vacation pay

Work Locations (Select one for the posting):

- **Montreal:** 1610-B, Rue de Beauharnois O, Montreal, QC, H4N 1J5
- **Brossard:** 5905 Grande Allée, Brossard, QC, J4Z 3R5

Job Description: CST Badminton is looking for a coach capable of managing and advancing our competitive athletes. Our roster includes players currently competing in National Tournaments, the Pan American Games, and athletes training for the upcoming Olympic Games Qualifications. We are looking for a dedicated professional who is capable of achieving results and helping our players reach their next major career goals, including becoming Pan American Champions.

Main Duties:

- **Practice Leadership:** Plan and lead daily technical and tactical practice sessions for competitive athletes.
- **Program Design:** Design individualized training programs to help players improve their performance and results.
- **Strategy Development:** Develop match strategies and game plans for national and international tournaments.
- **Performance Analysis:** Analyze player performance and technical skills to help them reach their next competition goals.
- **On-Court Coaching:** Provide on-court coaching and tactical advice during sanctioned tournaments.

Requirements:

- **Experience:** 2 to 3 years of competitive coaching experience.

- **Skills:** Solid understanding of competitive tactical systems and the ability to travel for tournaments.
- **Language:** English or French.

How to Apply: Please send your resume to montrealcst@gmail.com.

Version Française

CST Badminton - Opportunité de Carrière

CST Badminton
3529 av Atwater, Montréal, QC, H3H 1Y2

Poste : Entraîneur de badminton de compétition (CNP 53201)

Postes vacants : 3

Statut : Temps plein, Permanent

Heures : 30 à 40 heures par semaine

Salaire : 38,00 \$ par heure

Avantages : 4 % d'indemnité de vacances

Lieux de travail (Choisir un seul lieu pour l'affichage) :

- **Montréal :** 1610-B, Rue de Beauharnois O, Montréal, QC, H4N 1J5
- **Brossard :** 5905 Grande Allée, Brossard, QC, J4Z 3R5

Description du poste : CST Badminton recherche un entraîneur capable de gérer et de faire progresser nos athlètes de compétition. Notre équipe comprend des joueurs participant aux Championnats Nationaux, aux Jeux Panaméricains, ainsi que des athlètes s'entraînant pour les qualifications des prochains Jeux Olympiques. Nous recherchons un professionnel dévoué capable d'obtenir des résultats et d'aider nos joueurs à atteindre leurs prochains grands objectifs de carrière, incluant le titre de Champion Panaméricain.

Fonctions Principales :

- **Direction des entraînements :** Planifier et diriger les séances quotidiennes d'entraînement technique et tactique pour les athlètes de compétition.

- **Conception de programmes :** Concevoir des programmes d'entraînement individualisés pour aider les joueurs à améliorer leurs performances et leurs résultats.
- **Développement de stratégies :** Développer des stratégies de match et des plans de jeu pour les tournois nationaux et internationaux.
- **Analyse de performance :** Analyser les performances et les compétences techniques pour aider les joueurs à atteindre leurs objectifs de compétition.
- **Encadrement en tournoi :** Assurer l'encadrement sur le terrain et donner des conseils tactiques lors des tournois sanctionnés.

Exigences :

- **Expérience :** 2 à 3 ans d'expérience en entraînement de compétition.
- **Compétences :** Solide compréhension des systèmes tactiques de compétition et capacité à voyager pour les tournois.
- **Langue :** Anglais ou français.

Comment Postuler : Veuillez envoyer votre CV à montrealcst@gmail.com.